
Zápis z komise školství ze dne 04. 10. 2023 

 

1. Zahájení – předseda komise Ing. Radek Petráň zahájil setkání přivítáním účastníků a 

představením nové členky komise – předsedkyně zástupců SRPŠ MŠ Albrechtická pí Iva 

Blahutová. 

Na zasedání komise se řádně omluvila jedna členka, viz prezenční listina. 

 

2. ZŠ Praha - Kbely 

Paní ředitelka informovala komisi o nadcházejících událostech a novinkách v ZŠ Praha – Kbely: 

1) Projekt Patroni – spolupráce žáků 1. a 9. tříd. Každý prvňáček má svého patrona z 9. třídy, 

který ho bude provázet celým prvním školním rokem. Mají společné projekty, některé hodiny 

(např. výtvarná výchova), bude společný projektový den. Patroni své prvňáčky provedli na 

začátku školního roku školou a vše jim ukázali. 

2) Nově Dopravní výchova. 

3) 31. října - Halloween. Organizace devátými třídami. 

4) Přijímačky nanečisto 

5) Proběhla úprava zahrady pro využití družiny po vyučování, ale i případně na přestávky. 

6) Fond FKSP – uskutečněn nákup nových židlí, kávovarů, rychlovarných konvic apod.  

7) Systém uvádějícího učitele – navzájem se navštěvují v hodinách a sdílí své zkušenosti, 

poznatky a způsob vyučování. 

8) Od září probíhají hospitace v hodinách. 

9) Probíhá mezi pedagogickým sborem sdílení zkušeností a informací ze školení. 

10) Paní místostarostka Ivana Šestáková informovala o proběhlém setkání Školské Rady na 

začátku školního roku, kde byl schválen Školní řád a schválena Výroční zpráva ZŠ. 

 

3. MŠ Letců 

 
1) Proběhla digitalizace třídní dokumentace, včetně třídních knih. 

2) Nově také využívá aplikaci Twigsee, která je rodiči velmi pozitivně hodnocena. 

3) Malá obměna pedagogického sboru – dvě učitelky odešly. Přijata nová pomocná kuchařka. 

4) Spuštěna pilotně školková třída s programem Začít spolu, konkrétně třída Kočiček. 

 

4. MŠ Albrechtická 

 
1) Také proběhla digitalizace, vyjma třídních knih. 

2) Aplikace Twigsee již od loňského školního roku, také rodiči velmi pozitivně hodnocena. 

3) Pedagogický sbor beze změny. Nově navíc 3 asistentky pedagogů na základě podpůrných 

opatření. 



4) Proběhla akce Jablkobraní (obměna loňského Štrůdlování) s hojnou účastí rodičů s dětmi na 

školkové zahradě. 

5) Připravuje se akce Halloween – též bude společně pro děti s rodiči. 

6) Letos opět v plánu Školka v přírodě pro předškoláky. 

 

5. SRPŠ při Základní škole 

Předsedkyně pí Kolaříková informovala o naplánovaných akcích a novinkách: 

1. Letos nově přiděleny peníze na preventivní programy zvlášť pro každou třídu. 

2. Rodičovské kavárny – budou pokračovat. 

3. Spolupráce se ZŠ na projektu Mezinárodního dne jazyků. 

4. Listopad 2023 – proběhne kreativní workshop, organizace pí učitelka Škořepová. Odpoledne 

věnované naučení se různých kreativních technik od lektorů a zároveň možnost si něco 

vyrobit a odnést domů. Bude rozděleno a uzpůsobeno dle věkových kategorií. 

5. V plánu je opět i Den deskových her, Jarmark a v průběhu ledna a února 2024 tvorba nového 

plánu akcí na rok 2024. 

 

6. SRPŠ Mateřské školy 

Předsedkyně třídních důvěrníků obou školek ocenily skvělou spolupráci s vedením, otevřenost při 

řešení podnětů a otevřenou a vstřícnou komunikaci. 

MŠ Letců – 1. listopadu schůze třídních důvěrníků s ředitelem školky 

MŠ Albrechtická – schůze třídních důvěrníků s ředitelkou školky proběhla 21. září 

7. Cestička spolek 

Přihlášeno 40 dětí. 

Připravovaná akce – 5. 10. 2023 – Mandala hojnosti (ve Vinořské oboře). Tvoření obrazců z plodů 

přírody. 

 

8. Různé 

Proběhla diskuze předsedkyň SRPŠD školy i školek a vyplynula vzájemná otevřenost k navázání 
spolupráce. Především v souvislosti s informovaností rodičů (hlavně předškoláků) o rozdílech 
fungování SRPŠ v mateřských školách a na základní škole. Je potřeba rodiče s touto „problematikou“ 
seznámit a vysvětlit ideálně ještě před vstupem na základní školu a následně i pí učitelkami na 
třídních schůzkách. A to z důvodu rozlišného fungování, přidělování prostředků na akce, příspěvků, 
členství aj. 

 

 

Zápis vyhotovila: Martina Pavlátová, Dis. 


